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Onderstaande items zijn aan de orde gekomen, maar deze aantekeningen zijn niet bedoeld om 
volledig en uitputtend te zijn.

- Een aantal mensen wil meedoen in de werkgroep.

- In 2025 vindt de herziening/herinrichting van de Kerkstraat plaats.

- Wat als Harreveld tegen het scenario ’t Hach is? Scenario ‘t Kempken is zeer lastig vanwege 
de esgrond en de (on)mogelijke aankoop van grond. Toch door op beide locaties?

- Komt de provincie met een besluit over de esgrond? Eva zoekt dat uit.

- Is het Internaat als locatie overwogen? Ja, maar dat duurt te lang en is zeer onzeker.

- Overlastgevende zaken moeten een plek krijgen in het plan. Te denken valt aan geluid, licht, 
verkeer, drukte.

- Bennie Storkhorst, voorzitter KSH, hield een pleidooi voor locatie ‘t Hach.

- Buren TTL-garage willen participeren in de werkgroep.

- Wat is nu nog de waarde van de Hoge Es? Vergelijk de situatie in Vragender. Kan dit door Eva 
en provincie onderzocht worden?

- Wat is de verdere planning? Op 15 mei is er overleg met de verenigingsbesturen. Op 23 mei is
er een bijeenkomst voor alle inwoners.

- Hoe zou een draagvlakmeting vorm gegeven kunnen worden?

- KSH en dorpshuis hebben haast vanwege de problematiek die ervaren wordt.


